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Obradował regionalny parlament

Marek Gos, przewodniczący Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego rozpoczął dzisiejsze
obrady regionalnego parlamentu. – Witam serdecznie parlamentarzystów Ziemi
Świętokrzyskiej, szefów służb mundurowych oraz dyrektorów jednostek podległych, którzy
przybyli na obrady. Pierwszym punktem posiedzenia będzie wręczenie dwojgu radnym
nominacji do Rady Pożytku Publicznego.

Do Rady Pożytku Publicznego, organu doradczego marszałka ds. kontaktu z organizacjami
pozarządowymi,  przewodniczący Sejmiku Województwa wytypował Marię Adamczyk i
Krzysztofa Słonia. – Dziękujemy bardzo za ten zaszczyt i zaufanie, jakie w nas pokładacie –
mówił radny Słoń – Będziemy godnie reprezentować Sejmik we wszystkich działaniach
podejmowanych przez Radę na rzecz współpracy z organizacjami pozarządowymi.

W kolejnych punktach radni podnieśli problem remontu dróg wojewódzkich, szczególnie na
odcinkach: Suchedniów – Ostrowiec, Nowa Słupia – Kielce. Pytali również o postęp w
rozmowach dotyczących zablokowania przez Ministerstwo Infrastruktury inwestycji
związanych z rozbudową drogi S 7 i 74. Interpelacje dotyczyły także uniknięcia zamknięcia
oddziałów ratunkowych w świętokrzyskich szpitalach oraz regulacji cieków wodnych
powodujących zagrożenia powodziowe w gminie Solec – Zdrój.

W dalszej części sesji regionalni parlamentarzyści głosowali projekty uchwał w sprawie
zatwierdzenia planu finansowego, programu działalności, zmian w cenniku usług
Świętokrzyskiego Ośrodka Doradztwa Rolniczego w Modliszewicach na 2011 r. 
 
Radni przegłosowali także projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie
nieruchomości przeznaczonych pod budowę drogi wojewódzkiej – obwodnicy południowej
Staszowa oraz zmian w budżecie województwa na 2010 r. odnosnie wydatków, które nie
wygasają z upływem roku budżetowego.

 


